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Дочленовете на Обществениясъвет

ПриОУ ”ХристоБотев
”

с. Камбурово
ПОКАНА

УважаемиЧленовена Обществениясъвет, Уважаемиучители, във връзкас Избора
на учебниции учебникомплекти за учебната2024 /2()25г, Ви каня на заседание 1ш
Педагогическисъвет, което ще се проведена ()5.03.2023? от часа , в

учителската стая в ОУ”ХристоБотев“с.ксшбурово.

ЗАСЕДАНИЕТОЩЕ ПРОТЕЧЕ ПРИСЛЕДНИЯДНЕВЕНРЕД:
1.РазглежДанепредложениятана учителите за изборна чебната
2024/2025г

дата:20.02.2024.
с. Камбурово
ЧАС НА ВРЪ часа
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ПРОТОКОЛ Jf2 4/06.03.2024 г.

НА ЗАСЕДАНИЕНА ОБЩЕСТВЕНСЪВЕТ

КЪМ ОУ „ХРИСТОБОТЕВ“ - С. КАМБУРОВО

Днес, 06.03.2024 г. в ОУ „ХристоБотев“с.камбурово, в изпълнение на чл.267 ал.1 от
ЗПУО се проведезаседание на Обществениясъвет, на което присъствахаследните
членове:

1.
2.

3.
4.
5.
6.

ЮбейдетИсмаилов
АсиеРасимоваХюсеинова
Нихал ХалиловаМехмедова
Гюлшен ЗюфтиеваОсманова
ХафизеРухановаМехмедова
ЗдравкаДинчева- директор

Заседаниетопротечепо предварителнообявенияот председателядневен ред, както
следва:

ДНЕВЕНРЕД:
1. Разглежданена предложениятана учителите за учебниции учебникомплекти за

учениците от първидо седми клас за учебната2024/2025 година.
2. Други.
По т. I от дневния реддиректорътна училищетог-жаДинчевазапозна членовете с

предложениятана учителите.

Госпожа Динчеваобясни, че от първи до четвъртиклас учениците работятс
учебницитена издателство „ПросветаСофия“АД.Учителите са избрализа първи и трети
класове същото издателство.

За класовете от прогимназиаленетап — ИЦ-5 клас, издателство „ПросветаСофия“
АД;7 клас- „ПросветаСофия”АД, „клет-България”, „Бити техника”ООДи „Архимед
2” ЕООД

ГосподинИсмаиловизрази мнението, че учителите са преценилиправилно и

одобряваизбораим на учебници.

Следпроведено гласуване за одобряванена учебницисе получиха следните

резултати:

Бройгласове ”ЗА” - 6 броя



”Против”- 0 брояБройгласове
„Въздържалсе” - 0 броя

По т. 2. От дневния ред, г-н Исмаиловдаде думатаза мнения и предложения.Такива не
постъпиха.

На основание на резултатите от проведенотогласуване, Обществениясъвет към
училището взе следните РЕШЕНИЯ:

1. Одобряваизборана учителите за учебниции учебникомплекти за учениците за

учебната2024/2025 година.

Следизчерпванена дневния ред, заседанието на обществениясъвет към ОУ ,Христо
Ботев”с.камбуровосе закри.

Председател:ЮбейдетИсмаилов

Изготвилпротокола:ХафизеАхмедова
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ДоДиректора
на ОУ ”ХристоБотев”
с.камбурово

СТАНОВИЩЕ
От Обществениясъвет на ОУ"Христо Ботев”с. Камбурово

Относно: съгласуване на изборана учебниции учебникомплекти за учебната
2024/2025 година

УВАЖАЕМА ГОСПОЖО ДИНЧЕВА,
На 06.03.2024 г. на основание чл. 1 6, ал.2, т.8 от правилниказа създаването,устройството
и дейносттана общественитесъвети към училищатаи детските градини се проведе
заседание на Обществениясъвет към ОУ ”ХристоБотев”с. Камбурово, на което

членовете се запознаха с внесените предложения на преподавателитепо учебни
предметив училищетоза изборна учебниции учебникомплекти за учебната2024/2025

година.

Членоветена Обществениясъвет обсъдихаизборана педагогическите специалисти за

учебниции учебникомплекти за 1 и 7 класове и изказаха единодушно положително
становище за направенияподбор.

ЗАКЛЮЧЕНИЕ:
Всички членове на Обществениясъвет одобряватвнесените предложенияи съгласуват
изборана учебниции учебникомплекти за учебната2024/2025 година направени от

учителите.
Давасе положително становище на направенияизбор, тъй като е съобразенс

изискванията визирани в НАРЕДБА 10 ОТ 19 ДЕКЕМВРИ2017 Г. ЗА
ПОЗНАВАТЕЛНИТЕ КНИЖКИ, УЧЕБНИЦИТЕИ УЧЕБНИТЕ ПОМАГАЛА.

Председател.

/Юбейдет Исмаил в/


